

DESCRIPTION

CRIPTHUM is a concentrated liquid suspension of encapsulated humic and fulvic acids, all of them fully active and extracted from carefully selected natural Leonardite, whose main distinguishing feature with the rest of humic amendments present in the market is that it has an acidic pH.

CRIPTHUM is especially indicated to improve the structure of tired and highly mineralized soils, favoring the release of blocked nutrients and stimulating soil retention capacity. Likewise, its action of vegetative stimulation on the roots and aerial part of the plants, allows a better balanced development that affects increasing the productions. Applications:

الوصف:

كريثوم هو سائل مركز من أحماض الهيوميك والفولفيك المغلفة، وجميعها نشطة تماما ومستخلصة من ليونارديت طبيعي تم اختياره بعناية، وتمثل السمة المميزة الرئيسية ببقية تعديلات الهيوميك الموجودة في السوق في احتوائه على درجة حموضة حمضية. يتم استخدام منتج كريثوم بشكل خاص لتحسين بيئة التربة المثمرة والمعدنية بدرجة عالية، مما يساعد على إطلاق العناصر الغذائية المحبوسة وتحفيز قدرة التربة على الاحتفاظ بها وبالمثل، فإن تأثيره على التحفيز النباتي على الجذور والجزء الجوي من النباتات، يسمح بتطوير نموها بشكل أفضل يؤثر على زيادة الإنتاج.

CONTENTS GUARANTEED:

Total Humic Extract (Humic + Fulvic Acids) (51,2% w/v)
Humic Acids (38,4% w/v)
Fulvic Acids (12,8% w/v)
Density 1.28 g/cc
pH 3,0-4,0
Main raw materials: Leonardite

المحتويات المضمونة:

إجمالي مستخلص الهيوميك (هيوميك + أحماض الفولفيك) (51,2%)

أحماض الهيوميك : (38,4) % / وزن / حجم

أحماض الفولفيك : (12,8) % / وزن / حجم

الكثافة: 1,28 غرام / سم مكعب

درجة الحموضة: 3,0-4,0

ال مواد الخام الأساسية: ليونارديت

GROUP المحصول	SOIL DOSE 10 ha جرعة التربة ليونارديت	WAY AND TIME OF APPLICATION طريقة ووقت الاستخدامات
Aromatic العطريات	2-4	Apply during the crop cycle يستخدم خلال دورة المحصول
Cereals الحبوب	2-4	Apply during the crop cycle يستخدم خلال دورة المحصول
Flowers and ornamentals الزهور ونباتات الزينة	2-4	Apply during the crop cycle يستخدم خلال دورة المحصول
Forestry الأشجار	2-4	Apply from sprouting until one month before harvest يستخدم من التبرعم حتى قبل شهر واحد من الحصاد
Fruit trees الأشجار المثمرة	2-4	Apply from sprouting until one month before harvest يستخدم من التبرعم حتى قبل شهر واحد من الحصاد
Vegetables الخضروات	2-4	Apply during the crop cycle يستخدم خلال دورة المحصول
Industrial (ap. carcer, cotton, footwear, etc.) المحاصيل الصناعية، عظمى، جوارب، الخ	2-4	Apply when crop has 6 to 8 visible leaves يستخدم عندما يظهر على المحصول 6 إلى 8 أوراق

Shake the container before using. Do not apply in dosages greater than 10% with respect to the water entry used. Keep in the tank under agitation while the product is added and applied.

يجب تحريك العبوة قبل الاستخدام - لا تستخدم بجرعات تزيد عن 10% فيما يتعلق بالمياه المستخدمة - يجب استعمال نصرة القزان أثناء إضافة المنتج واستخدامه

OBSERVATIONS

Before make the mixture a compatibility test has to be done. CRIPTHUM can be mixed with acidic products (sulfuric, nitric, phosphoric, etc.) as well as with products containing Calcium or Magnesium. Even so, it is recommended to perform compatibility tests. In case of doubt, consult the Technical Department. The company guarantees the composition, the formulation and content, however is not responsible for the misuse of the product, formulated exclusively for agricultural use, which is intended solely to be applied to crops and the dose recommended dose included in the section APPLICATIONS (with the purpose stated in the section DESCRIPTION). The user is responsible for any damages (fault of efficacy, toxicity in general, waste, etc.), by total or partial inobservance of the label.

ملاحظات

قبل عمل الخليط، يجب إجراء اختبار التوافق. يمكن خلط كريثوم بالمنتجات الحمضية الكبريتيك، النيتريك، الفوسفوريك، الخ، وكذلك مع المنتجات التي تحتوي على الكالسيوم أو المغنيسيوم. ومع ذلك، يوصى بإجراء اختبارات التوافق في حالة الشك. استشر الإدارة الفنية. تضمن الشركة التركيب والصياغة والاحتوى. ومع ذلك، فهي ليست مسؤولة عن سوء استخدام المنتج. المصنوع حصرياً للاستخدام الزراعي، والذي يهدف فقط إلى تصفية على المحاصيل وبالجرعة الموصى بها المدرجة في قسم "التوصيات". مع العرض المتكافؤ في قسم "الوصف". يتحمل المستخدم المسؤولية عن أي أضرار ناتجة الخطأ في التسمية، أو بقاء، وما إلى ذلك؛ بسبب عدم مراعاة الملصق كلياً أو جزئياً.

WARNINGS

- Store at temperatures between 4°C and 40°C. - Heavy metals: product class A.
- Heavy metals below the authorized limits for this classification.
P102: keep out of reach of children.
P401: store away from food and feedstuffs.

التحذيرات

- يجب تخزين المنتج بين درجة حرارة 4 درجة مئوية و 40 درجة مئوية - معدن ثقيلة فئة المنتج أ
- المعادن الثقيلة أقل من الحدود المسموح بها لهذا التصنيف
- P 102 : يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.
- P401 : يجب أن يخزن بعيداً عن الأكل والأغلاف.

IN CASE OF DOUBT, CONTACT ARVENIS TECHNICAL SERVICE.

في حال التردد، يرجى الاتصال بالفريق الفني لشركة أرفينسيس

NO SYMBOL

NO SYMBOL

NO SYMBOL

AL JOURI AGRICULTURAL MATERIALS



الوكيل الحصري شركة الجوري للمواد الزراعية

Showroom+971 37666544, Office+037666466, Mob+0506636891 AlAin - Khalefa Street
Email: aljouriuae@gmail.com . Web: www.aljouriuae.com

رقم التسجيل في وزارة التغيير المناخي والبيئة MOCCAE Registration: DXB-APH-34-2064337

تاريخ الإنتاج : Production Date :

تاريخ الانتهاء : Expiry Date :

رقم التشغيل : Batch No :

Manufactured by:



مصنوع من قبل

Arvensis Agro S.A.

Carretera de Castellón km. 212.1

50740 Fuentes de Ebro, Zaragoza (SPAIN)

Tel/Fax: +34 976 169 181 - 183

Mail: mail@arvensis.com

Web: www.arvensis.com

أرفينسيس أجرو إس

كاررييرا كاستيلون 212.1 كم

50740 فونتيس دي إيبرو، سرقسطة (إسبانيا)

هاتف / فاكس: +34 976 169 181 - 183

بريد الإلكتروني: mail@arvensis.com

الموقع الإلكتروني: www.arvensis.com

CRIPTHUM
HUMIC & FULVIC ACIDS

كريثوم
أحماض الهيوميك والفولفيك

وزن العبوة : 5L لتر Net weight: